



RTHK
FM 97.6

CONCERT HIGHLIGHTS

音樂會
轉播精選

CONCERT ON 4
四台音樂會

9.3 / 2026
MON —
8:00PM

ECHO Rising Stars: Cellist Benjamin Kruthof 歐洲音樂廳聯盟新星系列：大提琴家啟托夫

Luxembourg-born cellist Benjamin Kruthof is emerging as one of the most promising talents of his generation. His first-prize winning performance of Dvořák's Cello Concerto at the George Enescu International Competition (2022) was highly praised. In the 2024/25 season, Kruthof was a European Concert Hall Organisation (ECHO) Rising Star artist, having been nominated by Concertgebouw Amsterdam and Philharmonie du Luxembourg. The ECHO Rising Stars programme identifies and supports exceptional emerging performers. In January 2025, he was announced as the Young Artist of the Year at the 2025 International Classical Music Awards. Here he presents a programme together with Sardinian pianist Marco Sanna, that includes a work specially commissioned for the Rising Stars series by British composer Sally Beamish, along with Beethoven, Boulanger and Rachmaninov.

生於盧森堡的大提琴家啟托夫，無疑是同輩中備受矚目的青年才俊之一。2022年，他憑藉德伏扎克大提琴協奏曲的精湛演繹，摘下艾尼斯高國際大賽桂冠，贏得樂壇一致讚譽。2024/25樂季，啟托夫獲阿姆斯特丹音樂廳及盧森堡愛樂廳提名，入選「歐洲音樂廳聯盟新星」計劃——該計劃旨在發掘並支持展露過人天賦的年輕演奏家。2025年1月，他更榮獲國際古典音樂大獎評選為「年度青年藝術家」。在這場音樂會中，啟托夫與薩丁尼亞鋼琴家山拿攜手合作，除了演出貝多芬、布朗卓及拉赫曼尼諾夫的經典名作外，亦將演奏由英國作曲家比美舒為「歐洲音樂廳聯盟新星」系列創作的作品。

Benjamin Kruthof
啟托夫
© Andrej Grlic

Recorded at
Philharmonie Luxembourg
on 1/10/2024

2024年10月1日
盧森堡愛樂廳錄音

▶ PROGRAMME INFO & ARCHIVE
節目資料及重溫

Web archive is available for 30 days
本節目將提供三十日網上重溫

Programmes subject to change
without notice.
節目如有更改，恕不另行通知。